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Kommunchefsgruppen 

Anteckningar 2023-09-08, 08:30-11:30 

Plats: GR, Göteborg 

Anteckningar   

Fredag 8 september 

NÄRVARANDE  

Maria Reinholdsson, Ale 

Maria Standar, Alingsås 

Eva Hessman, GBG 

Magnus Sigfusson, GBG  

Pia Alhäll, Härryda 

Malin Aronsson, Kungsbacka  

Haleh Lindqvist, Kungälv 

Gull-Britt Eide, Lerum 

Elisabeth Linderoth, Lilla Edet  

Bengt Randen, Partille  

Elisabeth Andreasson, Stenungsund  

Evike Sandor, Tjörn 

Rickard Vidlund, Öckerö 

Gitte Caous, GR 

Therese Tanner, GR 

Maria Sigroth, GR (punkt 1) 

Sara Nordenhielm, GR (punkt 4) 

Sofia Larsson, GR (punkt 4) 

Anders Pettersson, GR 

EJ NÄRVARANDE 

Mio Saba, Mölndal  

 

1. Information om kommande Rådslag 

Inför genomförande av kommundialoger 

Maria Sigroth föredrar planeringen för att genomföra Rådslagen 2024.  

Gruppen är eniga om att de måste vara bärare av arbetet och att det är större 

än bara samhällsbyggnadsområdet. 

 
GR:s plan var att testa presentationen på 4 kommuner innan vi kommer ut till 

alla under åren 2024. Men då det var så stort intresse från er så skickar vi nu ut 
en inbjudan till er alla.  
Fler medskick från er var att vi skulle tänka efter i vilken ordning besöken sker 
och det har vi med oss i planeringen.  

GR vill träffa respektive  KS ca 60-90 min. Besöken planeras från mitten av 

oktober och sen fram till och med Q1 2024. 

Vänligen återkoppla till mig när det skulle passa. 
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2. Inför Länsstyrelsens besök vid nästa möte 

Kring civilt försvar och krisberedskap 

Gruppen för diskussioner om olika frågor som mötet kan föra dialog kring. 

- Tydlighet i gränsdragningar mellan stat och kommun 

- LST ska kunna vara ledande i att visa bra kommunsamverkan, inte 

hänvisa frågor till kommunerna utan att ge vägledning i exempelvis bra 

exempel. 

- Representation i civilområdena. 

- Lärandet kopplat till överblick och kommunernas fortsatta utveckling. 

- Högre närvaro av försvarsmakten i olika forum 

Gruppen ense om att Rickard Vidlunds presentation utgör en bra grund för 

dialogen. 

3. Dialog om SÄPO:s höjning av säkerhetsnivån 

Gruppen för diskussioner om hur den höjda säkerhetsnivån påverkat arbetet i 

kommunerna.  

4. Kompetensförsörjning  

Återkoppling från planeringsdagar i juni  

Sofia Larsson, Sara Nordenhielm och Anders Pettersson presenterar ett förslag 

om vägen framåt i arbetet ”kompetensförsörjning i välfärden” efter de 

diskussioner som fördes vid planeringsdagarna i juni.  

Förslaget är att sätta ”AI och kompetensförsörjning av välfärden i 

Göteborgsregionen” som inriktning för fortsatta arbetet. 

Gruppen enas om att detta är rätt väg framåt och att GR som organisation 

behöver få grepp om kunskapsläget. Gruppen kommer finnas representerade 

på förbundsstyrelsens strategidag för att dra denna inriktning. Representanter 

från gruppen kommer vara Haleh Lindqvist och Pia Alhäll. 

5. Kommunchefsgruppens möten 

- Det har framkommit önskemål om att senarelägga starttiden för gruppens 

möten. Ny mötestid bestäms till 09:00-12:00.  

- Majoriteten av kommuncheferna vill att eventuella underlag samt 

anteckningar läggs som handling i mötesbokningen. Om någon inte kan delta 

så accepteras bokningen preliminärt, med meddelande ”kommer ej”, så att 

bokningen med handlingar finns kvar i kalendern.  

-Den planerade lunch till lunchträffen i november ändras till en heldag 10 

november.  

6. Stående punkter  

- Det politiska arbetet i GR 

- Rapporter - SKR-nätverken 
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7. Övriga frågor  

- Ny ordförande till NDU (nätverket för digital utveckling): då Kicki Nordberg 

blivit kommunchef i Falkenberg och därmed lämnat GR behöver gruppen utse 

en ny ordförande i NDU. Pia Alhäll blir ny ordförande. I detta ingår även att 

vara ersättare i nätverk på SKR och vara ordinarie representant de tillfällen det 

är digitaliseringsfokus. 

- diskussion om samordning inför kommunchefsmöte med SKR.  

- Energiförsörjningen har varit upp å BHU- förra veckan tillsattes en 

högnivågrupp för att kunna påverka i Stockholm. Västkom får nominera in två 

representanter. 
 
 
 
 
Sekreterare 
Therese Tanner, förbundssekreterare 

 

 


